
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 18.05.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  nr.511/12.05.2023 
din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea aderarii APL/localitatii Calafat la Grupul de Actiune 
Locala (GAL) ,,Calafat” 2023-2027; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

2. Proiect de hotarare privind stabilirea tarifului pentru inchirierea  autobuzului marca 
EVOBUS SETRA; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului in Adunarea 
Generala a Actionarilor la S.C. Compania de Apa S.A. pentru participarea la lucrarile 
Adunarii Generale Ordinare a Actionarilor din data de 29.05.2023; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

4. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.29/29.03.2023; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

5. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii de servicii cadastrale privind 
dezmembrarea terenului din municipiul Calafat identificat Balta Tuturoaie T 129, P 997 in 
suprafata de 38.762 mp (suprafata conform C.F. 31143); initiator, primar, Mituletu Dorel. 

6. Proiect de hotarare  pentru aprobarea achizitionarii unui servicii de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 150 
mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

8. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiului nr.5 in suprafata de 
28,06 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

9. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

10. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari);  
D-l Presedinte de sedinta comunica ca dl Ciobanu Lucian va intarzia cateva minute. 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta extraordinara 
a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara; 
Supune la vot urmatoarele procese verbale: 
P.V. al sedintei ordinare din data de 29.03.2023 fiind votat cu unanimitate de voturi; 
P.V. al sedintei extraordinare din data de 19.04.2023, fiind votat cu unanimitate de voturi; 
P.V. al sedintei extraordinare din data de 24.04.2023, fiind votat cu unanimitate de voturi; 
 
Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, informeaza ca sunt 10 proiecte pe ordinea de zi cu 
punctul ,,diverse”si de asemenea comunica faptul ca mai sunt doua proiecte ca si material 
suplimentar, primul material suplimentar respectiv, Proiectul de hotarare privind modificarea HCL 
nr.37/24.04.2023 care va fi proiectul nr.10, iar al doilea proiect suplimentar, respectiv proiect de 
hotarare privind solicitarea de modificare a Spitalului municipal Calafat sa fie 11 si punctul cu 
diverse sa ramana 12 si supune la vot pe rand fiecare material suplimentar, respectiv proiectul 
nr.10 impreuna cu ordinea de zi fiind votata cu unanimitate de voturi; ordinea de zi fiind urmatoare: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea aderarii APL/localitatii Calafat la Grupul de Actiune 
Locala (GAL) ,,Calafat” 2023-2027; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

2. Proiect de hotarare privind stabilirea tarifului pentru inchirierea  autobuzului marca 
EVOBUS SETRA; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului in Adunarea 
Generala a Actionarilor la S.C. Compania de Apa S.A. pentru participarea la lucrarile 
Adunarii Generale Ordinare a Actionarilor din data de 29.05.2023; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

4. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.29/29.03.2023; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

5. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii de servicii cadastrale privind 
dezmembrarea terenului din municipiul Calafat identificat Balta Tuturoaie T 129, P 997 in 
suprafata de 38.762 mp (suprafata conform C.F. 31143); initiator, primar, Mituletu Dorel. 

6. Proiect de hotarare  pentru aprobarea achizitionarii unui servicii de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 



7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 150 
mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

8. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiului nr.5 in suprafata de 
28,06 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

9. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

10. Proiectul de hotarare privind modificarea HCL nr.37/24.04.2023; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

11. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari);  
 
D-na Secretar general informeaza presedintele de sedinta ca nu se poate supune la vot, pe rand 
materialele suplimentare, acestia fiind votate impreuna sau deloc. 
D-l Pirjol Ion comunica faptul ca nu se procedeaza asa, materialele fiind supuse la vot impreuna 
(bagate la gramada);  
D-l Ciobanu Radu arata faptul ca materialul cu spitalul a iesit dupa ordinea de zi. 
D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca materialele sunt puse separat si propune ca si 
amendament scoaterea cu spitalul datorita faptului ca s-au blocat posturile conform legii care s-a 
dat. 
D-l Pirjol Ion informeaza ca ministrul sanatatii a iesit pe toate posturile de televiziune, rugand toti 
managerii de spital sa scoata toate posturile vacante la concurs; 
D-l Ciobanu Radu comunica ca acele posturi nu ar trebui transformate ci ar trebui scoase asa cum 
sunt. 
D-l Primar comunica ca s-a facut o greseala, cu sau fara intentie faptul ca ordinea de zi s-a aprobat 
odata si nu se mai revine asupra acesteia pentru a se vota inca un material sau nu; in legatura cu 
modificarea sau scoaterea acelor posturi de la spital, considera ca nu este nimeni in masura pentru 
a-si da cu pararea deoarece managerul spitalului stie mai bine despre acest lucru. 
D-l Pirjol Ion informeaza faptul ca in aceste posturi scoase erau si medici rezidenti, medici noi 
pentru spital. 
D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca dl Pirjol nu a votat nimic cu spitalul, nici buget, nimic. 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind aprobarea aderarii APL/localitatii Calafat la Grupul 

de Actiune Locala (GAL) ,,Calafat” 2023-2027;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 

din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Ionescu Gratiel il propune ca reprezentant pe domnul Petre Petrica. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu 10 voturi pentru (Ciobanu 

Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru Lalescu Merodona, Nicola 
Catalin, Petre Petrica, Popa Emil,Seuleanu Monica). A fost adoptata hotararea consiliului local 
nr.40. 
 

Punctul 2- Proiect de hotarare privind stabilirea tarifului pentru inchirierea  autobuzului 

marca EVOBUS SETRA; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 

din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Usurelu George iasa din sala de sedinte si intra dl Ciobanu Lucian. 
D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca s-au dat bani din bugetul local pentru a cumparata 

un autobuz nou pentru elevi, respectiv ca pana la data de 1 mai, totcmai din acest motiv autocarul 
a fost lasat pana la aceasta data sa transporte elevi. 

D-l Primar comunica faptul ca acest autocar, asa cum a fost propus de Consiliul Local, pana 
la data de 30 aprilie sa functineze, s-a incercat rezolvarea problemei, fiind chiar si reclamatii, dar 
in schimb autobuzele pentru a transporta elevi nu pot sa fie mai mari de 32 de locuri, astfel acest 
autocar fiind reparat poate fi dat celor care doresc atat scolilor cat si celor din mediul privat pentru 
a face excursii pentru a plati un tarfic care va fi aprobat de catre C.L., iar ca sa fie amanat pana la 
achizitionarea unuia nou asta necesita timp, deoarece pentru a achizitiona unul nou de 35 de locuri 
din banii propusi nu ar ajunge, dar daca cineva din membrii consiliului local gaseste o oferta buna 
in acest scopr este bine venit si asteptat la primarie pentru depunerea documentelor in ceea ce 
priveste achizitia. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca s-a facut vre-o oferta in acest scop. 



D-l Draghici Radu comunica faptul ca trebuia sa se faca acea oferta pentru a se vedea 
daca se inscria sau nu cineva, iar daca nu se inscria nimeni trebuia sa se vina in C.L. pentru a 
comunica acest lucru care ulterior se putea modifica si suma; 

D-l Primar arata faptul ca mai este pana la rectificarea bugetara, iar in acest moment se 
vorbeste despre autocar unde si echipa de fotbal  are nevoie de acest autocar pentru transport; 

D-l Draghici Radu comunica ca in acea hotarare de consiliul a fost dat autocarul doar pentru 
transportul elevilor, nu si pentru echipa de fotbal, iar amendamentul a fost despre faptul ca se poate 
folosi autocarul doar daca are toate aprobarile necesare. 

D-l Primar comunica ca acea hotarare a fost conform amendamnetului. 
D-l Florica Viorel arata faptul ca trebuie adoptat acel tarif deoarece si echipa de fotbal se 

deplaseaza la fotbal cu masini personale iar de acest autocar nu se pot folosi. 
D-l Presedinte de sedinta intreaba pe dl Predan cate meciuri mai sunt. 
D-l Predan Mihai comunica ca mai sunt 3-4 meciuri. 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 
 

Punctul 3- Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului in 
Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. Compania de Apa S.A. pentru participarea la lucrarile 
Adunarii Generale Ordinare a Actionarilor din data de 29.05.2023; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 

adoptata hotararea consiliului local nr.41. 
 

Punctul 4. Proiect de hotarare privind revocarea HCL nr.29/29.03.2023; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca acei 200 mp s-au scos la licitatie, iar daca nu venea 
nimeni la licitatie atunci se facea dezmembrare pentru 150 mp. 

D-l Primar informeaza ca este vorba de o zona de pe str 1Mai, fiind  parasita de o anumita 
perioada de timp iar orice suprafata din oras, trebuie sa produca macar un leu sau sa fie ingrijita; 
faptul ca a fost pe 200 mp iar in urma raportului de evaluare, C.L. a marit pretul mp pentru  a nu 
veni nimeni in acea zona iar acum venind cu o suprafata mai mica nici asa nu este bine; toate acele 
terenuri trebuie puse la dispozitie in slujba cuiva. 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca acel teren a fost scos de catre Primarie cu 0.04 
euro/mp, deci cu acei 200 mp se ajungea la 8 euro/luna si acea persoana acum vrea sa ia doar 
150 mp si sa plateasca doar 6 euro/luna, fiind vorba de un privat care face cruci; s-a facut 
amendament cu 5 euro/mp, si considera ca ar trebui sa se dea bani fiind si o persona privata. 

D-l Primar arata faptul ca s-a dat comerciantilor din oras, cei care scot marfa in fata 
magazinului cu 5 lei/mp/an. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 
 

Punctul 5. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii de servicii cadastrale privind 

dezmembrarea terenului din municipiul Calafat identificat Balta Tuturoaie T 129, P 997 in suprafata 
de 38.762 mp (suprafata conform C.F. 31143);  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

D-l Primar comunica faptul ca sunt investitori care doresc sa investeasca in acea zona. 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 



Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 
 

Punctul 6. Proiect de hotarare  pentru aprobarea achizitionarii unui servicii de evaluare; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 

sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 
 

Punctul 7- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in 
suprafata de 150 mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 
 

Punctul 8- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiului nr.5 in 
suprafata de 28,06 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

D-l Presedinte de sedinta propune sa se ia toate spatiile pentru a fi scoate la inchiriere.  
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) si 11 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu 
Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata 
hotararea consiliului local. 

 
Punctul 9- Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

D-l Viceprimar propune pe dl Nicola Catalin. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 10 voturi pentru 

(Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil) si 6 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica 
Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica). A fost adoptata hotararea consiliului 
local nr.42 

 
Punctul 10. Proiectul de hotarare privind modificarea HCL nr.37/24.04.2023; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 

sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  
D-l Primar comunica faptul ca sunt investitori care doresc sa investeasca in acea zona. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi.  A fost 

adoptata hotararea consiliului local.43 
 

11. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari);  
D-l Pirjol Ion arata faptul ca va face referire la 3 puncte si anume: 

1.Spitalul municipiului Calafat:,, eu sunt consilier local de 2 ani de zile, si isi aduce aminte ca 

orice material suplimentar care venea pe lista, chiar daca venea astazi unul maine altul le 

puneam pe toate si se aproba o singura chestie, astazi, s-a incalcat legea, ca asa vor unii; 

aceasta tervigesare  se intampla ca sa nu se faca nimic, spitalul Calafat a fost condus de 

oameni buni, de cand s-a facu, de la 1800, pana acum 2 ani de zile a fost condus de o doamna 



sustinuta de colegii din coalitia distructiva; 4 ani de zile nu s-a facut nimic in spital, si-au batut 

joc de acest spital, aceasta conducere care a fost si-a batut joc de spital; bataie de joc a fost si 

la ambulatoriul unde am spus de un an de zile sa ne intalnim pentru a inchide acel proiect 

deoarece acel proiect nu se putea face; a venit acest baiat tanat, dr Nita Stelian, doctor tanar, 

scolit in Anglia, vorbitor de limbi straine, manager super, au facut lucruri in doi ani de zile pentru 

spital ce nu s-a facut in 30 de ani, ceea ce a facut in 2 ani nu a facut nici un manager si mai 

are timp; acum se pun bate-n roate si la acest doctor; spitalul este al primarie, este al tuturor, 

acei medici rezidenti vedeau care este atmosfera, se obisnuiau in spital dar nu se doreste sa 

se aduca pe nimeni; cardiologul este plecat, o luna de zile sectia de interne a functionat doar 

cu un singur medic; cand a venit acest baiat in Calafat primul lucru care l-a facut coalitia care 

o sustinea pe doamna a fost faptul ca a dat-o pe maica-sa afara, a mutat-o in fel de cabinete 

pana a plecat singura; cand a venit in sectia de chirurgie era o cutie care era un aparata de 

operat unde a facut prima operate la paroscopic in Calafat; daca managerul isi asuma prin 

semnatura de ce vrea medici tineri asta este problema dumnealui si ar trebui lasat sa-si duca 

la bun sfarsit ceea ce si-a propus; a facut demersuri pentru CT, fiecare ce a pus este bine venit 

deoarece este pentru Calafat; acum cateva zile in Calafat a fost ,,zilele spitalului Calafat” fiind 

prima editie unde au venit 200 de persoane de la Craiova, medici renumiti, oncologi, chirurgi 

unde au tinut cuvantul, fiind un eveniment de vis dar la care nu a fost discutat de catre nimeni; 

acum se amana iar posturile pentru data viitoare unde Ministrul Sanatatii a zis ca sa se scoate 

toate posturile libere, vacante, daca astazi nu s-au votat acele posturi se vor pierde. 

2.Cainii din Calafat si acel adapost unde chiar si o angajata a Primarie a fost muscata de caine; 

ne-am zbatut, l-am autorizat, a functionat o perioada foarte lunga, s-au dat bani 200 milioane, 

dupa sase sedinte s-a aprobat pusca, s-a facut tot ce trbui apoi discutii ca nu are cine sa-i 

prinda, ca zilieri si asa mai departe; de ce se intampla acest lucru doar la Calafat? Cu o firma 

de la Craiova costa 1800 lei/caine, noi daca facem cu 600 lei nu e bine, asta ca face primarul 

si nu e bine; la anul la alegeri o sa spun ce s-a votat si ce nu; 

3.Liceul Agricol- s-a venit cu o propunere ca Primaria sa ia acel spatiu de acolo; acum pe 

terenul respectiv este foarte multa iarba, nu s-a pus nimic;” 

D-l Draghici Radu comunica catre dl Pirjol urmatoarele: ,, ar trebui sa-i fie rusine de afirmatiile 

facute de fata cu toata lumea despre faptul ca din 1987 in spital s-a facut ceva doar in acesti 2 

ani; i se renega toata activitatea dr.Voinea, dr.Balan, dr.Radulescu, unde chiar si tatalui meu 

care a facut spitalul; d-na Dina nu a iesit in fata pentru acele merite, in fiecare an a investit 16 

mld pentru afaratura care de altfel nu venea dl Nita, parascopul a fust achizitionat atunci, a fost 

reabilitata radiologia, l-am facut cetatean de onoare pe dr.Voinea si s-a zis ca nu a facut nimeni 

din 1800 pentru spital; spitalul a fost facut echipe, ecgipe care au pus umar la umar pentru a-l 

face; spitalul s-a dezvolat cu ce s-a facut pana acum nu cuce s-a facut in ultimii 2 ani; cand a 

venit dr Cercel unde se inchisesera toate spitalele si atunci cand a venit la Calafat a zis ca era 

alt spital, se neaga activitatea dr.Voinea, a dnei Dina si a celorlati manageri de spital si pentru 

acest lucru sa va fie rusine; cu ambulatoriul de ce a mai fost scos la licitatie daca nu se facea, 

de ce s-au mai facut proiecte de hidranti;  

D-l Ionescu Gratiel arata faptul ca C.L. doar a votat pentru a se putea face proiectul cu 

ambulatoriu nu ca l-a inchis;  

D-l Popa Emil  se adreseaza cetatenilor prezenti si comunica faptul ca sedintele C.L. au loc pe 

doua paliere si anume: ,,primul palier, este palierul liderului de grup si anume in momentul cand 

vii cu o ligica se incepe o discuta pe care o vedeti si dvs, josnica si am observat si timpul a 

confirmat ca atunci cand am spus ca la un moment dat ca dl Pirjol este responasabil  in Primaria 

Calafat cu invatamantul si se pricepe si la invatamant, constat ca se pricepe si in evaluarea 

doctorilor si alte lucruri; mi-ar fi rusine sa pun etichete pe doctori, pe manageri de spital si 

trebuie lasati sa fie evaluati de altcineva; vorbim de spital ca la un moment dat din unele 

argumente logici intr-o discuta mi s-a spus ca dezinformez lumea; domnilor participanti acesti 

consilieri distructivi a avut ca si prioritate invatamantul si sanatatea; in bugetele locale, prin 

rectificari, bani pentru spital, ppentru aparatura, pentru modernizare si urmeaza si CT si alte 

aparaturi deoarece au venit documentele; modernizarea sectiei de pediatri unde s-a dat 

finantarea prin octombrie si suntem acuzati ca blocam; C.L. nu are nicio problema cu 



personalul, cu directorul spitalui din contra sa-i dea Dumnezeu sanatate pentru a face lucruri 

extraordinare pentru Calafat dar sunt unele semne de intrebare si era normal ca directorul 

spitalului sa fie aici si sa argumenteze necesitatile pentru spital; nu l-a vazut niciodata pe dl 

Pirjol cu mana pe pus cand s-a pus centrala la scoala nr.1, acoperisul si altele care nu erau in 

material; trebuie sa avem o decenta, o arta a dialogului deoarece toata lumea se distreaza 

cand ne privesc; ne acuzati de caini unde este o discutie mare; ne acuzati de liceul agricol 

unde trebuia facut de cand ati fost membru in consiliul de administratie, acum s-au dat bani 

pentru anumite pavilioane deoarece curge apa unde distrugerea acoperisului inseamna 

distrugerea cladirii; nu am vazut in buget despre aceste lucruri, am votat noi si multe altele; 

personal roaga sa fie decenta si sa nu se mai arate cu degetul catre anumite persoane; suntem 

un municipiu si trebuie sa fim altfel, sa discutam civilizat, unde cetatenii la sfarsit de mandat 

vor stie ce a facut fiecare; dupa cei 4 ani daca consider ca primarul a facut ceva eu personal 

voi merge inainte cu primarul; acum nu il acuz pe dl Mituletu de nimic, astept sa treaca cei 4 

ani si atunci daca sunt elemente de acuzat i le voi spune in fata iar daca nu sunt ii voi spune 

,,bravo, mergem mai departe”.” 

D-l Presedinte de sedinta intreaba pe dl Pirjol cate posturi are spitalul si ce inseamna posturi 

vacante; unde asa cum a zis si Ministrul Sanatatii trebuie scoase posturile vacante la concurs 

iar dr.Nita nu trebuie sa le treaca prin Consiliul Local; spitalul are 13 posturi vacante, de medici, 

asistenti; prin aceste hotarari nu se vrea posturi vacante si transformari, din medici specialisti 

in medici rezidenti fara ștampila, din asistenti medicali principali in debutanti asta vrea 

conducerea spitalului, transformarea in nimic; personal ii spune dr. Nita sa ia toti asistentii 

medicilor din ambulatoriul unde au plecat 3-4 medici carora au ramas asistentii, sa  ia asistentii 

aia si se completeze unde nu are de ajuns personal calificat cum s-a mai facut acest lucru; iin 

legatura cu adapostul, din luna iulie pana in decembrie nu a mai zis nemeni nimic, la rectificare 

s-au lasat bani la capitolul respectiv deoarece acolo erau si pentru caini, si curent electric; in 

buget s-au prins bani pentru caini in acel capitol deoarece nu a fost un subcapitol doar pentru 

caini; 

D-l Pirjol Ion comunica faptul ca acolo unde a fost si-a facut treaba foarte bine si de-aia nu a 

fost ocolit niciodata; considera ca mergand pe strada printre oameni nu ii este rusine de propria 

persona si niciodata cand si-a dat cuvantul l-a tinut si niciodata nu s-au vandut; mai devreme 

de luna a saptea nu se vor da bani pentru adapostul de caini; 

D-l Ciobanu Radu intreaba pe dna Iordache Lavinia daca sunt bani in capitolul pentru caini? 

D-na Iordache Lavinia comunica ca sunt bani la general. 

Ciobanu Mihai comunica urmatoarele :,, se poate rezolva problema cainilor fara stapan simplu 

numai daca se vrea; in urma cu ceva timp dl Cotea si dl Gartoi a scris in spatiul public, respectiv 

facebook, a scris o postare ca o sa se faca un material video in care o sa explice cetatenilor 

din oras cum s-au cheltuit banii pentru adapostul de caini in perioada cand a functinat; in acea 

perioada serviciile sanitar veterinare au fost oferite de catre mine, de catre firma mea, SC 

Mircea vet SRL; am actele in mana si vi le pot arata; dl Cotea a sustinut ca adapostul nu este 

legal, anul trecut s-au aprobat bani pentru caini iar daca adapostu nu este legal inseamna ca 

toti cei din aceasta sala au facut o ilegalitate; m-a acuzat ca firmea mea a luat 12 mii de euro 

de la Primaria Calafat, i-a dat primarul Mituletu, din banii oamneilor deoarece toti platim taxe si 

impozite; va spun si va lamuresc cum au stat lucrurile, a fost un contract de 300 de caini, s-au 

prins 176 de caini, a fost un contract de 200lei/caine unde din acei 200 de lei, eu, firmea mea 

am platit TVA 19% la stat, 1% impozit pe rulaj, din banii aia am deparazitat, microcipat, am 

sterilizat unde a fost cazul am autanasiat deoarece legea spune ca daca o persoana vine sa 

adopte un caine nu il poate lua nesterilizat, unde anestezie, substante de eutanasiere si toate 

celelalte costa; din 176 de caini s-au adoptat 83 de caini; au fost diferite acuze, dar eu personal, 

ma intretin singur  iar din calule mi-a ramas doar 900 de lei/luna unde dl Girtoti spune ca am 

luat 12 mii de euro, unde acest lucru este total fals deoarece contractul nici macar nu s-a dus 

pana la capat; problema cainilor fara stapan se rezolva la rectificarea bugetara; adapostul este 

autorizat, aici fiind actele si se pot vedea iar cine spune ca nu este autorizat nu vrea sa se 

intample nimic; cand i-am zis dlui Cotea mi-a zis ca va lucra de la anul;” 



D-l Ciobanu Lucian informeaza ca este autorizatie sanitar veterinar dar de la DSP  nu este, de 

la mediu nu este; 

Ciobanu Mihai comunica ,,faptul ca s-a dat o hotarare la Curtea Constitutionala ca adaposturile 

de caini nu se mai supun nicio autorizari adica C.L. , Primaria vine catre un medic veterinar si 

ii da adapostul unde medicul veterinar se ocupa de tot facand un contract de prestarii servicii 

intre primarie si medicul respectiv; dl Gratoi nu are nicio treaba cu adapostul de caini; solutia 

este ca primaria sa se ocupe de hranire, capturare  si sa faca un contract cu un cabinet 

veterinar unde trebuie bagati in organigrama si doua posturi de hingheri deoarece acet post 

exista, se poate face contract cu o firma unde firma se ocupa de capturare unde primaria da 

doar mijlocul de transport dar firma care se ocupa si de capturarea cainilor trebuie sa aiba doi 

oameni instruit unde la firma respectica facand un calcul ar costa in jur de 1500 de euro doar 

pentru capturare iar adapostul de la Calafat are o capacitate de maxim 30 de locuri unde legea 

spune ca nu se poate baga un caine de 50 de kg sa stea 5 in aceeasi cusca in schimb cei mai 

mici ar putea sa stea in aceeasi cusca; puteti sa chemati toti medicii din zona sa se vada daca 

cineva ar face un contract de 200 de lei/caine; nu vreau ca lumea sa creada ca eu sau firmea 

mea am luat 12 mii de euro si nu am facut nimic, din contra am facut doar un bine orasului;  

D-l Viceprimar arata faptul ca nu cunoasteate intreruperea activitatii la adapost; contractul dupa 

propria parere a fost in regula; 

D-l Ciobanu Mircea arata faptul ca s-a facut afirmatii in spatiul public ca s-au cheltuit 600, unde 

150 mil costa pe luna  milioane; banii la intretinere pe general nu ar ajunge. 

D-l Draghici Radu comunica faptul ca se poate sa fi fost si o greseala din partea consilierilor 

locali deoarec nici in buget, in capitol nu a fost distinct pentru caini dar la rectificare  se va 

rezolva acest lucru; 

D-l Ciobanu Mirecea arata faptul ca incepand din 1 ianuarie 2015 toate adiministratiile locale 

sunt obligate sa infiinteze aceste servicii. 

D-l Draghici Radu arata ca se poate face contract cu o firma autorizata. 

D-l Primar arata faptul daca se cunoaste costului pentru adapost unde dl viceprimar a spus ca 

nu; a venit in august dl viceprimar adapostul nu mai functiona din cauza bugetului, buget care 

in ianuarie sau februarie s-a facut un amendamnet la votarea bugetului unei acei bani ramasi 

de 220 mil, adapostul nu functioneaza doar cu activitatile facute de medic veterniar, acolo 

trebuie si mancare si alte lucruri; cu privire la faptul ca s-au alocat bani, acest lucru nu este asa 

deoarece nu s-a alocat nimic, problema mare va fi si pentru combaterea tantarilor; 

D-l Ciobanu Radu comunica ca ar fi bani pentru tantari numai daca ar da afara consilierii 

personali unde 150 de milioane costa pe luna pentru cei doi. 

D-l Primar comunica ca banii nu au fost alocati, trebuie bani pentru curent si asa mai departe. 

D-l Popa Emil intreaba pe dl primar daca se angajeaza ca la rectificare, in prima luna sa fie 

rezolvata problema cainilor comunitari avand bani suficienti? 

D-l Primar arata o singura rugaminte si anume aceea de a face bugetul impreuna cu toti 

consilierii locali. 

D-l Draghici Radu comunica  sa se faca si subcapitole pentru a nu mai exista discutii. 

D-l Popa Emil asigura ca are sprijiunul personal iar la prima rectificare daca spune ca ii trebuie 

atatia bani pentru caini, pentru a rezolva aceasta problema promite ca vor fi acesti bani, 

prioritatea fiind de la inceput a primarului pentru acest lucru. 

D-l Primar informeaza ca la acel amendament facut la buget ideea a fost sa nu mearga. 

D-l Ciobanu Mircea informeaza ca ar fi nevoie de 3 mld pentru adapostul de caini ca sa 

functioneze cu mentiunea ca acolo trebuie sa se faca o angajare. 



D-l Presedinte de sedinta intreaba daca din iunie de cand nu s-au mai prins cainii, la rectificare 

s-au cerut bani pentru acest lucru. 

D-l Primar comunica ca s-a achizitionat pusca abia in ianuarie. 

O doamna din sala considera ca in legatura cu cainii nu se vrea sa se faca nimic deoarece s-

au luat catei dupa strada, s-au sterilizat toate cele necesare si au fost dusi la adapostul Mariuta 

altii au fost adoptati; problema este ca pe ,,promedata”nu este curent deloc, de 2 ani de zile, 

incepand de la unitatea militara pana la transmisiuni nu este nici un stalp si cat mai trebuie 

astepat pentru acest lucru;   

D-l Primar arata faptul ca s-au achizitionat niste stalpi care pe bugetul urmator daca se permite 

se va rezolva aceasta problema; 

D-l Traistaru Petre comunica ca nu are multe de spus dar nici nu vrea sa se repete dar 

considera ca sunt unii oameni care trebuie sa le bagi prin urechi ca sa le ramana ceva in cap; 

,,faceti din Calafat ceea ce nu merita; Calafatul de la Nicolae Balcescu nu mai este ce merita 

ci este fostul Bailesti sau Segarcea dupa timpuri; o adevarata frumusete, curatenie, adevartul 

Calafat unde inainte era cel mai urat acum este cel mai frumos(zona Chirimbec) dar asta nu 

este meritul al Primariei ci este meritul in toatalitate al cetatenilor; nu ati fost in stare sa faceti 

la cimitir din doua garduri, unul; ati facut un gard peste gard, gardul era deja acolo si nu s-a 

intamplat nimic;Din bulevard s-a facut cel mai urat sector al Calafatului timp de o saptamana 

(de zilele orasului) iar cei care au venit din alte parti vanzand diferite lucruri ati crezut ca o sa 

dat inainte; langa Primarie este o baracuta si ar trebui luata deoarece persoana respectiva vina 

cu masina pe pavele unde la acele pavele s-a muncit foarte mult, lucrau 10-15 oameni in 

genunchi; zilele orasului puteau fi facute in parc; cladirea postei la fel un dezastru; trebuie sa 

fie ingrijite aceste cladiri; la zilele orasului s-au pus acele gherete in centru calcand pe pavele 

care o sa se duca inainte de termen; centru civic a fost facut cu sprijinul arhitectei David de la 

Craiova si inca o arhitecta de la Craiova care au proiectat acest lucru; bancile nu au putut fi 

spalate dar s-au inlocuit care deja au fost schimbate in mandatul dlui Guta care intr-adevar 

trebuia schimbate deoarece nu se mai incadrau in aspectul general cele vechi, acum s-au 

schimbat acele banci de 4 persoane si s-au pus de 3 persoane; blocul revolutiei care este un 

dezastru; de asemenea rog primarul sa incerce si sa vorbeasca consiliul local pentru ca 

impreuna sa se faca ceva altfel nu se va face nimic;alaturi este dl Ionel Dumitrescu care la 

inceput a fost impotriva mea in primul mandat dar vorbind, discutand  ne-am inteles si am 

inceput sa facem statia aceea de epurare;  

D-l Primar informeaza ca Blocul revolutiei s-a inchiriat de catre o firma, respectiv Independent 

Ama avand termen doi ani pentru renovarea cladirei. 

D-l Florica Viorel arata faptul ca nu trebuie criticat un om in public mai ales ca inainte l-a sustinut 

pe dl primar; intreaba pe dl Traistaru cati angajati la Primarie a avut pe mandatul sau. 

D-l Traistaru Petre comunica ca au fost 65 de angajati; 

D-l Florica Viorel arata faptul ca erau si cei de la IGO care faceau curatenie in oras, respectiv 

aproximativ vreo 30 de persoane si acum ar trebui zilieri pentru curatenia din oras; 

D-l Draghici Radu arata faptul ca s-a suplimentat suma la zilieri prin amendamentul facut la 

buget. 

D-l Traistaru Petre arata faptul ca nu se face treaba doar cu 2-3 consilieri locali. 

D-l Florica Viorel comunica ca dl primar i-a invitat pe toti consilierii locali pentru a face impreuna 

bugetul daoar ca acestia nu s-au prezentat. 

D-na Manea Olga arata faptul ca daca nu sunt bani pentru caini dar de fapt sunt bani dar nu 

stiu sa fie gestionati, dramuiti; la aprobarea bugetului trebuia sa fie dati pe capitole, fiecare 

capitol cu nevoile sale, pentru caini, zilieri si asa mai departe; intreaba de ce se tin doi consilieri 

personali, un viceprimar si un city manager si cere desfiintarea acestor posturi; o alta problema 

este faptul ca sa vada toata lumea ca este intacta, nu are capul spart asa cum s-a vehiculat ca 

i-a dat viceprimarul cu scaunul in cap, acest lucru nu este adevarat. 



D-l Primar multumeste dlui Traistaru ca a venit la sedinta si considera ca ar trebuie sa f ie 

prezent la fiecare sedinta deoarece este un om in varsta si fiecare are ce invata; comunica 

faptul ca s-a facut adresa catre Politia de Frontiera pentru a se face curatenie deoarece 

primaria a facut in fata dar nu poate intra in curte; cu privire la zilele orasului considera ca poate 

din punctul de vedere al unor persoane a fost bine pentru altii mai putin placut dar majoritatea 

a fost de acord; nu se pot duce in parc deoarece neavand curent electric pentru un astfel de 

eveniment dar doreste ca pe viitoe acest eveniment sa se tina in parcul Debarcader; scena a 

fost amplasata in alta parte tocmai pentru a se evita greutatea pe pavele sau sa se mai urce 

cu tirul pe pavele; cu privire la chioscul din centrul orsului este amenajat intr-o zona privata 

deoarece acea zona este cumparata de cel care are fosta biblioteca unde s-a discutat si acum 

face aprovizionarea din spatele magazinului Profi; la Posta de jos si banca agricola comunica 

ca si pe mandatul dlui Traistaru era tot in acelasi stadiu deoarece nu sunt bani pentru reabilitare 

si nu se pot face constrangeri pentru acest lucru; la Blocul Revolutiei este castigata licitatia de 

firma respectiva urmand ca acestia sa indeplineasca caietul de sarcini iar in termenul prevazut 

sa reabiliteze cladirea; considera ca aste banci se incadreaza in peisaj si sunt mai rezistente; 

nu se ajung banii pentru reabilitarea cladirilor; in principal sunt pentru reabilitare muzeul si cele 

doua primarii care sunt cazute si care au fost reparate pe mandatul dlui Traistaru si arata faptul 

ca tot timpul tine cont de sfaturile dlui Traistaru. 

D-l Vilcu intreaba in legatura cu taxa de gunoi de ce se plateste anticipat gunoiul pe 3 luni de 

zile si care vor fi majorarile acestuia si de ce nu se emite factura si al doilea aspect este parcul 

de joaca, respectiv locul de joaca de la blocul galben unde au fost solicitari de la 41 de locuitori 

datorita zgomotului si cel mai deranjat este faptul ca nu exista un program, toalete si chiar un 

gard deoarece este un risc de accidente deoarece arata jalnic si s-au cerut masuri, respectiv 

desfiintarea acestuia din acea zona dar nu s-a luat nicio masura deoarece acel loc de joaca 

pertuba linistea locatarilor; 

D-l Primar arata faptul ca a retrans dupa ordinea de zi luna trecuta proicetul cu majorarea taxei 

de salubrizare tocmai din motivul ca cei de la firma Iridex nu a venit cu un raspuns concret cu 

privire la majorare si sa explice si motivul pentru care il majoreaza; considera ca acest lucru cu 

iridex este ilegal; la Calafat este taxa si tarif tocmai din acest motiv nu se emite factura fiind o 

taxa introdusa in txele si impozitele locale, gunoiul sa plateste de catre primarie la fiecare sfarsit 

de luna care ulterior primaria ii va recupera de la fiecare cetatean in parte, iar pentru acest 

lucru nu se va ajunge niciodata la cota de incasare al banilor pe care ii platim, societatile 

comerciale avand contract separat cu aceasta firma iar 40 % din facturi merg catre salariatii 

firmei; cu privire la locurile de joaca mai ales cel din zona respectiva nu a mai venit nimeni sa 

reclame acel loc, locul de joaca fiind facut din 2012; s-a intervenit de fiecare data doar ca sunt 

doar doi politisti locali pe toate locurile de joaca; nu s-a facut o sesizare ca s-a furat o cleata 

de gard care toti cetatenii ar trebui sa fie implicati chiar si in problema la caini daca cineva vede 

o persoana care aduce caini sa anunte acest lucru; nu se poate pune un program la locul de 

joaca deoarece nimeni nu ar tine cont de el si nici toalete deoarece in zona sunt apartamente 

locuite; 

  
D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local din 

data de 18.05.2023, ora 16:00. 
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